

## 關於「聯合國可持續發展目標 - 香港行動」

由環保促進會發起，致力於推動香港可持續發展的行動。行動旨在團結商界、機構、學界及個人，共同激發、參與並賦能香港，採取有意義及成效的行動，邁向可持續的未來。以「共同邁向可持續未來」為宗旨，行動為香港各界提供一個開放的平台，讓可持續發展目標得到更廣泛的認識，其中包括：

1. 線上可持續發展目標資訊及更新，促進對可持續發展的認識。
2. 透過線上名錄，讓參與香港行動的成員獲得更多曝光。
3. 鼓勵香港行動的成員在印刷品或數碼媒體中使用香港行動標誌。

## About SDG Actions Hong Kong

Initiated by the Green Council, this initiative is dedicated to promoting sustainable development goals in Hong Kong. The aim is to unite the business sector, organisations, academia, and individuals to collectively inspire, participate in, and empower meaningful and effective actions towards a sustainable future in Hong Kong. With the mission of "Together Towards Tomorrow," the initiative provides an open platform for various sectors in Hong Kong to raise awareness of the Sustainable Development Goals (SDGs). The initiative includes:

1. Online information and updates on SDGs to enhance understanding of sustainable development.
2. An online directory to offer more exposure to registrants.
3. Encouraging registrants to use the Hong Kong Actions logo in printed or digital media.

## 申請程序 Registration Procedure



^申請有效期開始計算日期為：  
 • 1月1日 (10月至3月申請)  
 • 7月1日 (4月至9月申請)

^The registration validity period starts from:  
 • January 1 (for registrations submitted from October to March)  
 • July 1 (for registrations submitted from April to September)

## 申請費用 Registration Fees

申請者類別 Type of Registrants	申請費用 (每年) Registration Fees (Annual)
上市公司或大型企業 (公司總部) Listed Company or Large Corporation (Headquarter)	HK\$600
企業的 子公司 / 分部 / 分支 或 機構 Subsidiary / Branch of corporate or organisation	HK\$600
中小型企業* Small & Medium Sized Enterprise*	HK\$600
個人 Individual	HK\$200
學生** Student**	Free

\*僱用少於100人的製造業企業和僱用少於50人的非製造業企業。

\*Manufacturing businesses employing fewer than 100 persons and non-manufacturing businesses employing fewer than 50 persons.

\*\*24歲以下的全日制學生。

\*\*Under the age of 24 who is studying on a full-time basis.

## 立即申請 Register Now



掃描二維碼  
Scan QR Code

或  
Or

點擊這裡  
Click Here

聯絡方法  
Contact Information

電話 Tel:  
電郵 Email:

2810 1122  
sdgactions@greencouncil.org